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04 Mart 2020 

Başlama-Bitiş Saati 

17:00- 17:20 

T.C. 

ESKİŞEHİR TEPEBAŞI BELEDİYESİ 

MART AYI MECLİS TOPLANTILARI 

2. BİRLEŞİM  1. OTURUMUNDA GÖRÜŞÜLEN GÜNDEM 

MADDELERİNE AİT TUTANAK 
 

 

BELEDİYE BAŞKAN V. Ahmet VURAL 

KÂTİP ÜYELER Nazan ERŞAHİN - Hatice Canan ADLIM 

MEVCUT ÜYE 

SAYISI 
31 Kişi (Başkan Dahil)  

İZİNLİ ÜYELER 
Hasan TUTUCU - Akın ÇAMOĞLU - Mustafa COŞU - Orhan DURMUŞ 

- Eyyüp YILMAZ 

KATILMAYANLAR Dt.Ahmet ATAÇ 

MEVCUT ÜYELER  

Nuray AKÇASOY 

İbrahim KÖKDERE 

Hasan Hüseyin BOLAT 

Erdoğan AYDOĞMUŞ 

Hasan ÜNAL 

Mustafa ÖNDER 

Ahmet İLKER 
Fikriye GÜVEN ZAPTİYE 

Turgut DOĞANDOR 

Metin GÜNDOĞDU 

Fatma Banu KURT 

Zeynep ÇETİN 

Niyazi ÇETİN 

Zehra ZEYDAN 

Yaşar TEPEKAYA 

Seyfettin ÇALIŞKAN 

Mustafa BİRSEN 

Fatih ÖZATA 

Neşe KARADEMİR 

Mustafa KAVAS 

Burhan ÇİFTER 

Ali İNCİ 

Meliha ÇELİK                

Mehmet GÜNDOĞAN  

Mustafa GÜLERYÜZ 

Emre AYDIN 

Erkan KOCA 

Zuhal SEZGİN 

Şenel ALTUN 

  

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Değerli arkadaşlar hepiniz hoşgeldiniz. 

Mart Ayı Meclis Toplantıları 2. Birleşim 1. Oturumunu açıyorum. Önce yoklama yapacağız. 

Katip Üye Hatice Canan ADLIM: Tek tek isim okumak sureti ile yoklama yaptı. 

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Hasan TUTUCU, Akın ÇAMOĞLU, Mustafa 

COŞU, Orhan DURMUŞ, Eyyüp YILMAZ’ı mazeretli sayarak oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Gündemi okuyalım. 

Meclis Üyesi Muatafa BİRSEN: Sayın Başkanım gündeme geçmeden önce söz 

alabilir miyim? 

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Buyurun. 

Meclis Üyesi Muatafa BİRSEN: Sayın Başkanım, değerli arkadaşlar. Geçen haftaki 

toplantımızda da dile getirdik. Şuan ordumuz yurtdışında büyük bir operasyon içerisinde. 

Rabbim yardımcıları olsun diyerek sözlerime başlamak istiyorum. Türk Silahlı Kuvvetleri 

Güçlendirme Vakfımızın elde ettiği bağışları diğer vakıflardan farklı olarak direkt olarak 

savunma sanayinde kullandığı gerçeğini ifade ederek sözlerime başlamak istiyorum. Mart 

ayındaki Tepebaşı Belediyesi Meclis oturumlarının Türk Silahlı Kuvvetleri Güçlendirme 

Vakfına bağışlanmasını öneriyorum efendim. 

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Bunu dikkate alalım. Buyurun. 

Katip Üye Nazan ERŞAHİN: Dün 3 Mart’tı. 3 Mart devrim yasalarıyla ilgili kısa bir 

açıklama yapacağım bende. 3 Mart 1924’te Türkiye Cumhuriyeti Devleti’nin önemli üç yasası 

kabul edilmişti. Bu yasalarla hilafet kaldırılmış şeriye ve evkaf makamlarına son verilmiş 

eğitim ve öğretimde birlik sağlanmıştır. Hilafetin kaldırılmasıyla devlet yönetimindeki iki 

başlılık olasılığı kalkmıştır. Uluslaşma ve laik devlet yolunda yapılacak köklü değişimlerin 

önü açılmıştır. Çıkarılan ikinci yasayla şeriye ve evkaf bakanlığı ve genel kurmay bakanlığı 

kaldırılmıştır. Bu bakanlıklarla din ve devlet işleri birlikte yürütülüyor. Adalet şeriat 

mahkemelerince dağıtılıyor dinsel vakıflar ve ordu yönetiliyordu. Yeni Türkiye 

Cumhuriyetinde ise toplumsal yaşamdaki düzenlemelerle ilgili yasama ve yürütme TBMM ve 

onun oluşturduğu hükümete aitti. Çıkarılan yasayla din kurumlarının yönetimi için 

Başbakanlığa bağlı Diyanet İşleri Başkanlığı kuruldu. Aynı yasayla Genel Kurmay 

Bakanlığı’da kaldırıldı. Yerine Cumhurbaşkanı’nı temsil etmek üzere ordunun barış 
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döneminde yönetim ve komutasıyla görevli en yüksek askeri kurum olarak Genel Kurmay 

Başkanlığı kuruldu. Genel Kurmak Başkanı, Başbakan’ın önerisi üzerine Cumhurbaşkanı’nın 

onayıyla atanacak ve görevlerinde bağımsız olacaktı. Bu ikinci devrim yasasıyla din ve 

ordunun siyaset dışı bırakılması sağlanmış ve laik devlet yolunda önemli bir adım daha 

atılmıştır. Devrimin üçüncü önemli yasası eğitim ve öğretim birliği yasasıydı. Osmanlı 

döneminde hem dinsel eğitim veren medrese gibi okullar hemde çağdaş eğitim veren okullar 

vardı. Bu ikili eğitim sistemiyle iki türlü insan yetişiyordu. Devrimlerin benimsetilmesi bu 

ikiliğin ortadan kaldırılması amacıyla ülkedeki tüm bilim ve eğitim kurumları Milli Eğitim 

Bakanlığına bağlanmıştır. Bu devrim yasasıyla da çağdaşlaşma öyküsü doğrultusunda laik 

eğitime geçilmiştir. Anayasamızın 174. Maddesiyle de başında eğitim ve öğretim birliği 

yasası olmak üzere devrim yasalarının tümü koruma altına alınmıştır. 

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Teşekkür ederiz. 

Katip Üye Hatice Canan ADLIM: Değerli Başkan, değerli meclis ve değerli basın 

mensubu arkadaşlarımız. 8 Mart 1857 tarihinde Amerika Birleşik Devletleri Newyork 

kentinde 40.000 dokuma işçisi daha iyi koşulları istemiyle bir tekstil fabrikasında greve 

başladı. Ancak polisin işçilere saldırması ve işçilerin fabrikaya kilitlenmesi arkasından da 

çıkan yangında işçilerin fabrika önünde kurulan barikatlardan kaçamaması sonucu 129 kadın 

işçi can verdi. İşçilerin cenaze törenine 10.000’i aşkın kişi katıldı. 26-27 Ağustos 1910 

tarihinde Danimarka’nın Kopenhag kentinde 2. Enternasyonele bağlı kadınlar toplantısında 

Almanya sosyal demokrat partisi önderlerinden Klara Zetgin 8 Mart 1857 tarihinde tekstil 

fabrikası yangınında ölen kadın işçiler anısına 8 Mart’ın Dünya Kadınlar Günü olarak 

anılması önerisini getirdi ve öneri oy birliğiyle kabul edildi. 1. ve 2. Dünya savaşı arasında 

bazı ülkelerde anılması dahi yasaklanan Dünya Kadınlar Günü Türkiye’de ise ilk kez 1921 

yılında meclisin açılışından bir yıl sonra Cumhuriyet ilan edilmeden Emekçi Kadınlar Günü 

olarak kutlanılmaya başlanıldı. Cumhuriyetimizin kurucusu Uluönder ATATÜRK dünyada 

hiçbir milletin kadını ben Anadolu kadınından daha fazla çalıştım, milleti kurtuluş ve zafere 

götürmekte anadolu kadını kadar emek gösterdim diyemez demek suretiyle kahraman 

kadınlarımızın değerini ifade etmiş ve onları hakettikleri şekilde onurlandırmıştır. Bizlerde 

Cumhuriyet Halk Partisi Tepebaşı Meclis Üyeleri olarak içerisinde bulunduğumuz 8 Mart 

Dünya Kadınlar Günü Haftasında öncelikle aramızdan ayrılan bu büyük Türk kadınlarını 

hürmetle anıyor asla unutmayacağımız aziz hatıraları karşısında sevgi ve saygıyla eğilirken 

kadına şiddetin, kadına yönelik ayrımcılıkların olmadığı, kadınlarımızın eşitlik, özgürlük, 

başarı ve sevinçlerini konuşacağımız nice 8 Mart’lar da buluşmak ümidiyle hepinizi sevgiyle 

ve saygıyla selamlıyoruz.  

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Teşekkür ediyorum. Buyurun. 

Meclis Üyesi Turgut DOĞANDOR: Sayın Başkanım, değerli meclis üyeleri. Bahar 

Kalkanı Harekatında 2 askerimizin şehit olduğu 6 askerimizin de yaralandığı haberini 

üzüntüyle öğrenmiş bulunmaktayız. Şehitlerimize Allah’tan rahmet kederli ailelerine ve 

milletimize başsağlığı, yaralı askerlerimize de acil şifa dileklerimizi iletmek istiyoruz. Ak 

Parti grubunun Türk Silahlı Kuvvetleri Güçlendirme Vakfına bağış konusunu da meclis 

öncesinde ifade etmesi gerektiği kanaatindeyiz. Bu konuyuda grubumuzda değerlendireceğiz 

daha sonra bu konuyla ilgili bilgi vereceğimizi belirtmek istiyoruz. Şahsi bir fikir 

sunamayacağımı da bilgilerine sunuyorum. 

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Mustafa BİRSEN Bey’in teklifiyle ilgili 

önergesiyle ilgili işlemi bir dahaki toplantıya mı bırakalım diyorsunuz. 

Meclis Üyesi Turgut DOĞANDOR: Bu şifai bir öneriydi yazılı bir önerge değil. Biz 

kendileriyle bu konuyu görüşürüz nasıl bir usül izleyeceğimize dair. 

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Arkadaşlarımızın bunu değerlendireceğini 

düşünüyorum. Yani bağışlamamız gayet normal bir şey. Herkesin aynı şekilde düşüneceğini 

ve bağışı yapacağını düşünüyorum. 
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Meclis Üyesi Muatafa BİRSEN: Arkadaşların hassasiyetini anlayabiliyorum yani 

gruptan önce belki konuşulabilirdi ama çokta düşünülecek bir konu olmadığı kanaatindeyim. 

Mart ayıyla ilgili iki tane meclis oturumunun Türk Silahlı Kuvvetleri Güçlendirme Vakfına 

bağışlanmasının öyle çok düşünülecek bir tarafı olmadığı kanaatindeyim. 

Meclis Üyesi Turgut DOĞANDOR: Sayın Başkanım üzerinde durduğumuz konu 

birincisi usül. Birde işin esası vardır ne gibi bağış yapılabileceği konularını kendileriyle 

görüşmek isteriz. Bundan dolayı mecliste değil de daha sonra kendileriyle şifai görüşmemiz 

daha uygun olur. 

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Mustafa Bey buyurun. 

Meclis Üyesi Muatafa ÖNDER: Efendim bağış hassas bir konudur. Tabi ki Türkiye 

Cumhuriyeti’nin ordusudur. Ortalıkta böyle hassas ve duygusal bir durum vardır. Sayın 

BİRSEN’in teklif ettiği rakamın Türk Silahlı Kuvvetlerine gidecek olması rakamın ufak 

olması acziyetimizi gösterebilir. Dolayısıyla Turgut DOĞANDOR’un söylediği gibi 

grubumuzda düşünelim bize yakışan bir meblağ veya kararı biz birlikte verelim. Yoksa 

düşüncemiz bu yöndedir. Belki de rakam çok ufak olacak bizim gibi Tepebaşı Belediyesi’ne 

belkide biz parti olarak hep birlikte yapacağız o ayrı bir konu çünkü bu bizim kendi iç 

düzenimizle grubumuzla konuşmamız gereken bir konudur. O anlamda düşünmüştür 

sanıyorum. Teşekkür ederim. 

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Ben teşekkür ederim. Değerli arkadaşlar bu 

konu çok basit bir rakam. Ve bağışında yapılacağı düşüncesine kimsenin de karşı çıkacağını 

sanmıyorum. Mart ayının bağışı Nisan ayının ilk toplantısında karar verelim. 

Arkadaşlarımızın isteği de olsun. 

Meclis Üyesi Muatafa BİRSEN: Böyle hassas bir konunun tartışma konusu olmasını 

kesinlikle istemem. Yani bu konuyu o zaman önümüzdeki ay içerisinde yada bu ay içerisinde 

tartışarak Nisan ayı meclisinde gündeme getirilmesini teklif ediyorum. 

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Evet evet Nisan ayının ilk toplantısında 

buna karar verelim. Evet gündeme geçelim. 

Katip Üye Hatice Canan ADLIM:   

MART AYI MECLİS TOPLANTILARI 

2. BİRLEŞİM 1. OTURUMUNA AİT GÜNDEM MADDELERİ 

1. Belediyemiz Yaşam Köyü Yaşlı Konuk Evinde kalmakta olan Ayşe ÖZDÖL’ün 

105.000,00 TL. şartlı bağışının 5393 sayılı Kanunun 18. Maddesi gereği görüşülmesi. 
                  (Plan Bütçe ve Hukuk Komisyonu) 

2. Belediyemiz hüküm ve tasarrufu altındaki 19 adet park alanının 12 m2’lik kısmının 

Büyükşehir Belediyesi’ne tahsisi konusunun görüşülmesi.                        (Plan Bütçe Komisyonu) 

3. Uluönder Mahallesi, 14386 ada 1 parselde 1/1000 ölçekli uygulama imar planı 

değişikliğine yapılan itiraz konusunun görüşülmesi.    (İmar Komisyonu) 

4. Tepebaşı Bölgesi sınırları içinde yer alan muhtelif mahallelerde Yol Boyu Ticaret 

Teşekkülü Belirlenmesi konusunun görüşülmesi.     (İmar Komisyonu)                                                               

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Gündemin 1. maddesi. 
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Meclis Üyesi Turgut DOĞANDOR: 

HUKUK VE PLAN BÜTÇE ORTAK KOMİSYON RAPORU 

Toplantı Tarihi :03.03.2020                                                                                                                                                                                                 

Sayı                    :13 

02.03.2020 tarih ve 56 sayılı Meclis kararı ile Komisyonumuza incelenmek üzere havale 

edilen, Belediyemiz Yaşam Köyü Yaşlı Konuk Evi’nde kalmakta olan Ayşe ÖZDÖL; Yaşlı 

Konuk Evi’nde vefatına kadar ücretsiz bakılmak kaydıyla, 105.000,00 TL. (Yüz beş bin Türk 

lirası) nakit parasını Belediyemize bağışlamak talebinde bulunmuştur. 

KARAR: Meclis’ce Hukuk ve Plan Bütçe Ortak Komisyonuna havale edilen, Ayşe 

ÖZDÖL’ün vefatına kadar Yaşlı Konuk Evi’nde ücretsiz bakılmak kaydıyla, 105.000,00 

TL.(Yüz beş bin Türk lirası) şartlı bağışının kabulüne oybirliğiyle karar verilmiştir. 

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Komisyon raporunu kabul edenler? 

Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Gündemin 2. maddesi. 

Meclis Üyesi Fikriye GÜVEN ZAPTİYE: 

PLAN BÜTÇE KOMİSYON RAPORU 

Tarih       : 03.03.2020 

Sayı        : 12 

02.03.2020 tarih ve 59 sayılı Meclis kararı ile Komisyonumuza incelenmek üzere havale 

edilen, Belediyemiz hüküm ve tasarrufu altında bulunan Batıkent, Çamlıca, Ertuğrulgazi, 

Fevziçakmak,, Sazova, Şarhöyük, Şirintepe, Tunalı, Uluönder, Yeni, Yeşiltepe ve 

Zincirlikuyu Mahallelerinde bulunan toplam 19 adet 12’ şer metrekarelik alanların Eskişehir 

Büyükşehir Belediyesi faaliyetlerinde kullanılmak üzere Eskişehir Büyükşehir Belediyesine 4 

yıl süre ile bedelli / bedelsiz Tahsisi konusunun kabulüne oy birliği ile karar verildi. 

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Gündemin 3. maddesi. 

Meclis Üyesi Hasan ÜNAL: 

İMAR KOMİSYON RAPORU 

Tarih : 03.03.2020 

Sayı  : 13 

02.03.2020 tarih ve 60 sayılı Tepebaşı Belediyesi Meclisinin Kararı ile 

Komisyonumuza incelenmek ve tetkik edilmek üzere havale edilen;  

Eskişehir ili, Tepebaşı ilçesi, Uluönder Mahallesi, 21M-4A ve 21L-3B pafta 14386 

ada, 1 parselde UİP-1105,144 Plan İşlem Numaralı 1/1000 ölçekli uygulama imar planı 

değişikliğine yapılan itiraz konusu, Komisyonumuzca görüşülüp incelenerek;   

Mülkiyeti Tepebaşı Belediyesine ait Eskişehir ili, Uluönder Mahallesi, 14386 ada 1 

parselin bulunduğu alanın yaklaşık 4021 m²’sinin “Akaryakıt ve Servis İstasyonu Alanı” 

olarak planlanmasını ve plan notu olarak “13.09.2018 tarih ve 374 sayılı Eskişehir Büyükşehir 

Belediye Meclis kararı ile onaylanan plan değişikliği plan notlarında Ticaret Konut Alanı için 

bahsi geçen 5000 m² yeşil alanın 750 m²’si Akaryakıt ve Servis İstasyonu Alanı’nda 

düzenlenecektir.” hükmünün eklenmesini içeren 1/5000 ölçekli nazım imar değişikliği, 

Eskişehir Büyükşehir Belediyesi Meclisinin 19.11.2019 tarih ve 451 sayılı Kararı ile 

onaylanmıştır.  

Söz konusu 1/5000 ölçekli nazım imar planı değişikliği doğrultusunda hazırlanan 

Eskişehir ili, Tepebaşı ilçesi, Uluönder Mahallesi, 21M-4A ve 21L-3B pafta 14386 ada, 1 

parselde UİP-1105,144 Plan İşlem Numaralı 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği, 

07.01.2020 tarih ve 24 sayılı Tepebaşı Belediye Meclis kararı ile kabul edilmiş olup 

14.01.2020 tarih ve 53 sayılı Eskişehir Büyükşehir Belediye Meclis Kararı ile onaylanmıştır.  
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Söz konusu uygulama imar planı değişikliği, plan açıklama ve gerekçe raporu ile 

birlikte 24.01.2020 – 22.02.2020 tarihleri arasında Tepebaşı Belediyesi Hizmet Binasında ve 

www.tepebasi.bel.tr internet adresinde 1 ay süreyle ilan edilmiştir. Askı süresi içinde ekte yer 

alan 19.02.2020 tarih ve 4326/2907 evrak kayıt numaralı Ali UĞUR’a ait itiraz dilekçesi 

Belediyemize iletilerek söz konusu plan değişikliğinin geri alınması, kaldırılması, 

değiştirilmesi veya düzeltilmesi talep edilmiştir. 

Söz konusu 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği,  

 Yürürlükteki 1/5000 ölçekli nazım imar planı doğrultusunda hazırlandığından,  

 İtiraz dilekçesinde bahsi geçen “yıkama yağlama fonksiyonları” izinlendirme ile ilgili 

bir konu olup itiraz konusu bir plan değişikliği olduğundan iki konu kıyaslanabilir 

özellikte olmadığından,  

 İtiraz sahibi tarafından emsal gösterilen alan, plan değişikliği konusu ile aynı mahalle, 

semt, alan veya yolda olmayıp itiraz sahibinin doğrudan bir menfaat ilişkisi 

bulunmayıp, komşuluğu bulunan semt sakini konumunda olmayıp itiraz hakkı 

olmadığından ve 

 Söz konusu taşınmazın akaryakıt ve servis istasyonu planlanması veya kullanılması, 

herhangi bir şahsa yönelik olmayıp belediyeye kamu kaynağı ve kamu giderleri 

açısından fayda sağlayacağından kamu yararına uygun bir plan değişikliği 

olduğundan 

Uluönder Mahallesi, 14386 ada, 1 parselde UİP-1105,144 plan işlem numaralı 

14.01.2020 tarihinde onaylanan 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliğine yapılan 

itirazın reddinin uygun olduğuna Komisyonumuzca oy çokluğu ile karar verilmiştir. 

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler? Etmeyenler? Oyçokluğuyla kabul edilmiştir. Gündemin 4. maddesi. 

Meclis Üyesi Hasan ÜNAL: 

İMAR KOMİSYON RAPORU 

Tarih : 03.03.2020 

Sayı  : 14 

02.03.2020 tarih ve 61 sayılı Tepebaşı Belediyesi Meclisinin Kararı ile 

Komisyonumuza incelenmek ve tetkik edilmek üzere havale edilen; 

Eskişehir İli, Tepebaşı İlçesi, muhtelif cadde ve sokaklara ilişkin yol boyu ticaret 

teşekkül etmesi konusu, Komisyonumuzca görüşülüp incelenerek;  

Planlı Alanlar İmar Yönetmeliği’nin 19. Madde f fıkrası 1. bendi uyarınca yol boyu 

ticaret olarak teşekkül eden alanların Belediye Meclislerince karara bağlanacağı hükmü 

bulunduğu belirtilerek ekli listede bilgileri bulunan alana ilişkin yol boyu ticaret teşekkül 

ettiğine dair değerlendirme yapılması talep edilmektedir. 

Çamlıca Mahallesi Çobanlar Sokak, Esentepe Mahallesi Burhaniye Caddesi, 

Eskibağlar Mahallesi Sakman Sokağa ilişkin değerlendirmede yol boyunca ticaret teşekkül 

etmediğine, 

Çamlıca Mahallesi, Behçet Necatigil Caddesine ilişkin değerlendirmede cadde 

boyunca yol boyu ticaret teşekkül ettiğine, 

Bahçelievler Mahallesi, Fulya Sokağa ilişkin değerlendirmede Prof. Dr. Orhan Oğuz 

Caddesi ile Plevne Sokak arasında yol boyu ticaret teşekkül ettiğine Komisyonumuzca 

oybirliği ile karar verilmiştir. 
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Ek: Yol Boyu Ticaret Teşekkül Talep Listesi 

 

 

  
DİLEKÇE                                                               

Geliş Tarihi /Sayı 

DİLEKÇE 

SAHİBİ 
MAHALLE SOKAK ADA PARSEL 

1 
03.02.2020              

2645 
03.02.2020                 

1697 
03.02.2020 

ADNAN 
AKKAYA 

ÇAMLICA 
ÇOBANLAR 

SOKAK 
9383 4 

2 
10.02.2020      

3320 
10.02.2020          

2149 
11.02.2020 

TURGUT 
DİLEK 

ESENTEPE 
BURHANİYE 

CADDESİ 
10830 16 

3 
19.02.2020                

4276 
19.02.2020           

2809 
20.02.2020 

SÜLEYMAN 
KESKİN 

ÇAMLICA 
BEHÇET 

NECATİGİL 
CADDESİ 

9326 14 

4 
25.02.2020                    

4842 
25.02.2020              

3101 
25.02.2020 

ATAKAN 
BAKILAN 

ESKİBAĞLAR  
SAKMAN 
SOKAK 

495 2 

5 
26.02.2020            

5077 
26.02.2020             

3249 
26.02.2020 ALİ DEMİR BAHÇELİEVLER FULYA SOKAK 1005 772 

 

Belediye Başkan Vekili Ahmet VURAL: Komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler? Etmeyenler? Oyçokluğuyla kabul edilmiştir. Değerli arkadaşlar Nisan Ayı 

Meclis Toplantıları 1. Birleşim 1. Oturum tarihini, 01 Nisan 2020 Çarşamba, saat 17:00 

olarak oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 

Hepinize hayırlı akşamlar teşekkür ediyorum. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Ahmet VURAL    Nazan ERŞAHİN Hatice Canan ADLIM 

      Belediye Başkan Vekili    Kâtip Üye  Kâtip Üye 
 


